
Toezeggingenlijst 24 juni 2024
Ph Titel Toezegging Stand van zaken Agendapunt
R. Vennik 2024-29 Bestemmingsplan Runxputteweg 24-

26
Wethouder Vennik zegt toe dat er voor de raadsvergadering een brief komt met een
toelichting over het naast elkaar mogelijk maken van het bestaande bedrijf en de
nieuwe woning.

Update juni 2024                                                                                                                                                        De RIB
over dit onderwerp is verstuurd naar de raad op 20 juni 2024.

Commissie zaal 1 03-06-2024 02. Bestemmingsplan
Runxputteweg tussen 24 en 26

R. Vennik 2024-28 Parkeernorm bestemmingsplan
Westerweg 389

Ph komt voor de raadsvergadering schriftelijk terug op de mogelijkheden en
beperkingen mbt de parkeernorm bij dit bestemmingsplan.

Update juni 2024
Ten behoeve van de raadsvergadering op 27 mei was nog een RIB gestuurd over parkeren. Echter, het agendapunt
bestemmingsplan Westerweg 389 is door de raad van de agenda gehaald en komt terzijnertijd weer terug.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Commissie zaal 2 13-05-2024 02. Bestemmingsplan
Westerweg 389

R. Vennik 2024-25 Lange Termijn Agenda Ph Vennik zegt namens het college toe dat het college schriftelijk terugkomt op alle
vragen van D66 tav de LTA (gebiedsvisie Stationsomgeving en 't Loo, A9,
fietsbeleidsplan, parkeerbeleid en mobiliteitsplan) en zal aangeven wanneer
agendering plaatsvindt, waarom er verschuivingen plaatsvinden en over welke punten
het college met de raad in gesprek wil.

Raadsvergadering 22-04-2024 06. Vaststellen Lange
Termijn Agenda d.d. 22 april 2024

R. Vennik 2024-24 Bloembakken en paaltjes bij 't Loo Ph neemt de volgende punten tav het project gebiedsvisie 't Loo mee: 1. plaatsen van
paaltjes bij 't Loo om een nieuwe ramkraak te voorkomen en 2. de bankjes bij het
nieuwe gemeentehuis verplaatsen naar 't Loo en daarvoor in de plaats bloembakken
plaatsen.

Update juni 2024
1.Zie update bij toezegging 2024-15.
2.Wordt meegenomen bij de besluitvorming over Gebiedsvisie ’t Loo.

Raadsvergadering 22-04-2024 05. Vaststellen
toezeggingenlijst d.d. 22 april 2024

R. Vennik 2024-21 Gebiedsvisie 't Loo 1. Het kostenplaatje van de in de RIB genoemde “ingrepen” in het stappenplan
Gebiedsvisie ’t Loo worden voor de commissie van 13 mei inzichtelijk gemaakt.
2. Komt terug de mogelijkheden voor het verhalen van de kosten in orde van grootte
(subsidies, bijdragen uit toekomstige ontwikkelingen etc).
3. Komt terug op de voors en tegens mbt het plaatsen van de knip tussen de Witte
Kerk en ‘t Loo.
4. Uitzoeken hoe het zit met de waterberging. Wat zijn de schadekosten als de
waterberging niet aangelegd wordt.
5. Willibrordusputje wordt meegenomen in het lijstje.
6. Kiosk en openbaar toilet wordt toegevoegd aan het lijstje.
7. Het verkeerspanel en de fietsersbond worden betrokken bij de verkeerskundige
aspecten.

Update juni 2024
1.Is voor de commissie van 13 mei inzichtelijk gemaakt middels SSK-ramingen.
2.Wordt uitgezocht in het kader van bredere aanpak ’t Loo.
3.Wordt uitgezocht in het kader van bredere aanpak ’t Loo.
4.Wordt uitgezocht in het kader van bredere aanpak ’t Loo.
5.Wordt meegenomen (staat ook reeds in SSK-raming).
6.Wordt toegevoegd (staat ook reeds in SSK-raming).
7.Het verkeerspanel en fietsersbond worden betrokken.

RIA Raadsinformatieavond Heiloo 15-04-2024 01.
RIA ambities en investeringen RIA 15 april 2024

R. Vennik 2024-15 Ramkraak Looplein Ph zegt toe in het college te bespreken of er met spoed paaltjes of blokken geplaatst
kunnen worden bij de telefoonzaak aan de buitenkant van 't Loo en komt er op terug.

Update juni 2024
Idee van handhaving, lag vooralsnog bij de wijkregisseur, maar moet nog afgestemd worden met betrokkenen voordat
dit gerealiseerd kan gaan worden, Voorstel om mee te nemen bij uitvoer kleine maatregelen bij en rondom ’t Loo.

Update mei 2024
Dit wordt meegenomen in de plannen voor 't Loo.

Raadsvergadering 18-03-2024 10. Vragen vanuit de
raad en mededelingen

R. Vennik 2024-14 Wateroverlast Zuiderloo Ph komt met een schriftelijke reactie op de vraag waarom er zoveel wateroverlast is in
Zuiderloo.

Update juni 2024
Op 30 mei is hierover een RIB gestuurd.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Raadsvergadering 18-03-2024 06. Vaststellen
toezeggingenlijst d.d. 18 maart 2024

R. Vennik 2023 - 90 Ontwerpbestemmingsplan Zandzoom Ph zegt toe dat hij:
1. het waterplan gaat actualiseren
2. in aanloop naar de besluitvorming van het bestemmingsplan Zandzoom in 2024: -
een RIA te organiseren om de ingediende zienswijzen te bespreken en de vragen die
er nog leven te beantwoorden
- een sessie te organiseren waarbij indieners van zienswijzen, belanghebbenden,
woningzoekenden hun verhaal kunnen doen

Update juni 2024
Op 5 juni is een RIB over de stand van zaken bestemmingsplan Zandzoom gestuurd.

Commissies t/m 31-12-2023 11-12-2023 03.
Ontwerpbestemmingsplan Zandzoom Heiloo 2023

R. Vennik 2023 - 83 Routekaart verduurzaming
gemeentelijk vastgoed

Ph zegt toe te gaan kijken naar de quick wins bij de scouting. Update december 2023
Het Baafje had in 2022 een gasverbruik van 10.000 m3. Dit is het verbruik zoals dat is doorgegeven door de exploitant
aan de gemeente op onze vraag naar het werkelijke gasverbruik in 2022.
De Scouting had in 2022 een gasverbruik van 4.186 m3. Het verbruik van het scoutinggebouw is relatief hoog
 er wordt nagegaan of dit met eenvoudige maatregelen is terug te brengen.

Raadsvergadering 27-11-2023 10. Routekaart
verduurzaming maatschappelijk vastgoed

R. Vennik 2023 - 74 (en 2023-32) Nota bovenwijkse
voorzieningen

Ph zegt toe dat bovenwijkse bijdragen nu specifiek per project geregeld worden en
moeten generiek geregeld worden. Dit zal worden opgenomen in de nieuwe Nota
Bovenwijkse voorzieningen.

Update februari 2024
Vanwege geen capaciteit wordt dit vooralsnog doorgeschoven naar Q3 2024.

Raadsvergadering 06-11-2023 04. Behandeling
Programmabegroting 2024

R. Vennik 2023-50 Locatiescan flexwoningen Ph zegt toe dat de locatiescan flexwoningen derde kwartaal 2023 gereed is. Update februari 2024
Er is een initiële selectie gemaakt in een locatiescan, gebaseerd op specifieke criteria voor potentiële tijdelijke
woningbouw. Deze criteria geven de voorkeur aan onbebouwde terreinen, terwijl locaties in het buitengebied, openbaar
groen, industrieterreinen en andere gevoelige locaties worden uitgesloten. De ambtelijke opdrachtgever rondt
momenteel de locatiescan af en werkt aan een projectopdracht van het college. Uit de locatiescan zijn zes potentieel
geschikte locaties naar voren gekomen, die met een projectopdracht verder onderzocht kunnen worden op
haalbaarheid, waarna de realisatie in gang gezet kan worden. Een aantal van deze locaties valt binnen de
intentieovereenkomst met Kennemer Wonen en wordt met hen besproken. Deze locaties lijken mogelijk geschikt, omdat
de definitieve invulling van woningbouw nog ver in de toekomst ligt. Ons streven is het vinden van locaties waar de units
tussen de 7 en 10 jaar kunnen blijven staan.

Raadsvergadering 17-07-2023 06. Kadernota Heiloo
2024

M.R. Opdam 2024-27 Ombuigingen 2025 e.v. Ph neemt alle suggesties van de fracties mee naar het college in hun overwegingen
mbt de kadernota en de begroting.
Ph zegt toe dat er geen onomkeerbare maatregelen worden genomen zolang we nog
geen duidelijkheid hebben mbt meicirculaire en de uitkering uit het gemeentefonds.

Update juni 2024
In de Kadernota zal het college een voorstel doen om tot een sluitende begroting 2025 te komen. De voorstellen hiertoe
zijn gebaseerd op de in de RIA's genoemde ombuigingen.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Commissie zaal 1 13-05-2024 02. Financiële beeld
Heiloo: Invulling ombuigingen 2025 en verder



M.R. Opdam 2024-26 Gesprek Gedeputeerde Olthof met de
wethouder

27-05-2024: Ph Opdam heeft toegezegd de raad schriftelijk te informeren.
Namens ph Opdam wordt toegezegd dat er een schriftelijke reactie komt over het
volgende: Raadslid De Jong vraagt naar een reactie van het college n.a.v. de
toezegging van gedeputeerde Olthof in PS 8 april 2024. Hij zou in gesprek gaan met
de wethouder over de aansluiting A9.  Zij vraagt of dat gesprek heeft plaatsgevonden,
op wiens initiatief dat was en of ze het verslag kan ontvangen.

Update juni 2024
Het gesprek heeft op 10 mei 2024 plaatsgehad. Het was op initiatief van de wethouder. Er is geen verslag gemaakt. De
gedeputeerde heeft steun toegezegd bij het vinden van een oplossing van het stikstofprobleem. Na het zomerreces zal
er een stuurgroepoverleg worden gehouden.

Raadsvergadering 22-04-2024 17. Vragen vanuit de
raad en mededelingen

M.R. Opdam 2024-23 Nachttrein Ph komt schriftelijk terug op de stand van zaken tav de motie over de nachttrein. Update juni 2024
Aanpassingen van de dienstregeling bij de NS vragen veel voorbereidingstijd en kunnen slechts op een beperkt aantal
momenten in het jaar worden doorgevoerd. Met de gemeente Alkmaar en de NS worden gesprekken gevoerd om te
onderzoeken of het mogelijk is om de nachttrein in Castricum en Heiloo te laten halteren en welke kosten hiermee
gemoeid zijn (de gemeenteraad van Castricum heeft namelijk een soortgelijke vraag gesteld). Verwacht wordt dat deze
gesprekken in de tweede helft van dit jaar worden afgerond waarna een eventuele haltering van de nachttrein met de
dienstregeling 2026 kan worden ingevoerd.

Raadsvergadering 22-04-2024 04. Vaststellen
overzicht aangenomen moties d.d. 22 april 2024

M.R. Opdam 2024-22  Gebiedsvisie Stationsgebied 1. Ph informeert de raad over de stand van zaken mbt de aanpassingen van het
station en de entree.
2. Ph informeert over de stand van zaken mbt de status van het station (halte of
station?).
3. Het verkeerspanel en de fietsersbond worden betrokken bij de verkeerskundige
aspecten.

Update juni 2024
1. ProRail informeert de gemeente na het zomerreces. Zodra meer bekend is, wordt u geinformeerd.
2. Dit is beantwoord na vragen van Heiloo-2000. U heeft de antwoorden op 28 mei jongsteleden ontvangen.
3. Bij plannen voor herinrichting worden het verkeerspanel en de fietsersbond meegenomen.

RIA Raadsinformatieavond Heiloo 15-04-2024 01.
RIA ambities en investeringen RIA 15 april 2024

M.R. Opdam 2024-20 Ombuigingen en ambities 2025 ev 1.Er komt een toelichting op ombuigingsoptie programma 4 OZB en het splitsen van
de OZB in een inwonersdeel en het rijksdeel.
2.Het college gaat zich nu voorbereiden op de kerntakendiscussie met de raad tbv
2026 en verder. Het voorstel met data wordt voorgelegd aan de griffie en vervolgens
besproken met het presidium.
3.De afspraken mbt exploitatiebijdragen bovenwijkse voorzieningen, kostenverhaal,
grondbeleid, inbreilocaties en gemeentelijk vastgoed worden in beeld gebracht om te
kijken wat er kan worden afgestoten en wat het oplevert.
4.Bij het vraagteken bij ombuigingsopties programma 2 de GR’en komt nog een
bedrag.
5. Ombuigingsoptie programma 3 Speelplaatsen
 hier komt een toelichting op.
6. Ph zegt toe de vragen die PvdA tijdens de RIA heeft aangekondigd binnen de
afgesproken termijn te beantwoorden.

RIA Raadsinformatieavond Heiloo 15-04-2024 01.
RIA ambities en investeringen RIA 15 april 2024

M.R. Opdam 2024-19 Salarisoverzichten raadsleden Ph zegt toe dat hij gaat uitzoeken of de salarisoverzichten van de raadsleden
voortaan weer digitaal kunnen worden verzonden.

Update juni 2024
De vraag over het digitaal verzenden van de salarisspecificaties van raadsleden is bekend. Begin 2022 toen we over zijn
gegaan op het huidige e-hrm systeem bleek dit technisch niet mogelijk. We hebben wederom navraag gedaan bij
functioneel beheer of er inmiddels wel mogelijkheden of ontwikkelingen zijn, zodat raadsleden geen papieren
salarisstrook meer hoeven te ontvangen. Helaas is dit nog steeds niet mogelijk. Wat wel een optie is, dat men alleen een
papieren jaaropgave ontvangt en dan geen papieren salarisstroken meer (maar ook niet digitaal!)
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging van de lijst te halen.

Auditcommissie 18-04-2024 6. Informatie-uitwisseling
commissieleden

M.R. Opdam 2024-18 Aansluiting A9 Ph gaat de raad aanbieden om vragen over de aansluiting A9 in een aparte sessie te
bespreken. Dit zal een besloten sessie zijn onder geheimhouding. Dit verzoek zal dan
via het presidium lopen.

Auditcommissie 18-04-2024 5.b. Managementletter

M.R. Opdam 2024-17 Management letter / issuelijst De opvolging van de managementletter en issuelijst wordt komend jaar concreter
(concreter aangeven wanneer iets wordt opgepakt of afgerond). Ook worden
dubbelingen eruit gehaald om het beter controleerbaar en ook beter leesbaar te
maken.

Auditcommissie 18-04-2024 5.b. Managementletter

M.R. Opdam 2024-16 Verordening tegemoetkoming medisch
afval

Ph Vennik zegt toe de suggesties die gedaan zijn over de communicatie omtrent de
regeling tegemoetkoming medisch afval mee te nemen naar ph Opdam.

Update juni 2024
De in de commissiebehandeling gedane suggesties zijn gedeeld. De afgelopen jaren is er op meerdere momenten
aandacht geweest voor de regeling in de Uitkijkpost. We zetten dit voort door ieder jaar aan het begin van jaar (vanaf het
moment dat mensen zich aan kunnen melden) met een bericht in de Uitkijkpost de regeling medische tegemoetkoming
onder de aandacht te brengen van de inwoners van Heiloo. Op de jaarlijkse aanslag is ruimte aanwezig om
boodschappen te vermelden. Deze ruimte is schaars. We bekijken jaarlijks welke boodschap op dat moment het
belangrijkst is voor de inwoners van Heiloo. Aandacht voor de regeling medische tegemoetkoming wordt in de
overweging betrokken. Voor de suggestie om flyers bij de apotheek neer te leggen geldt dat het bereik minder is, de
kosten hoger zijn en de benodigde inzet groter is, los van de vraag of de apothekers bereid zijn tot medewerking.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging van de lijst te halen.

Commissie zaal 1 08-04-2024 05. Wijziging
verordening tegemoetkoming medisch afval Heiloo

M.R. Opdam 2024-13 Tunneltje golfterrein Ph zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van raadslid De Jong of er nieuwe
afspraken zijn over het tunneltje bij het golfterrein.

Update mei 2024
Er zijn geen nieuwe afspraken gemaakt over het tunneltje bij het golfterrein.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Raadsvergadering 26-02-2024 24. Vragen vanuit de
raad en mededelingen

M.R. Opdam 2024-06 Heiloo fietsdorp Het thema “Heiloo fietsdorp” krijgt een plek in het fietsbeleidsplan. Update februari 2024
Het fietsbeleidsplan staat gepland voor Q2 2024.

Raadsvergadering 29-01-2024 12. Herinrichting
Stationsweg - Zeeweg

M.R. Opdam 2024-03 Herinrichting Stationsweg-Zeeweg 1. Beslispunt 2 van het voorgestelde besluit wordt aangepast naar:
Kennis te nemen van het concept-ontwerp Stationsweg-Zeeweg
2. Na het participatietraject en alle opgehaalde suggesties en informatie van de raad
en inwoners wordt er een RIA georganiseerd.
3. Ph gaat in overleg met Prorail om het fietspad aan de noordkant van de Zeeweg
door te laten lopen (ipv een dubbele oversteek).

Update mei 2024
1. Is aangepast.
2. Op 8 januari 2024 is een RIA georganiseerd. Op 12 maart is er een bewonersavond gehouden. De schetsontwerpen
worden nu verder uitgewerkt.
3. In overleg met Prorail wordt onderzocht of het fietspad aan de noordkant van de Zeeweg bij de spoorwegovergang in
stand gehouden kan worden, dit is ook een nadrukkelijke wens van de bewoners.

Commissies parallel 22-01-2024 02. Vervolg van de
bespreking over de Herinrichting Stationsweg -
Zeeweg (nav commissie 15 januari 2024)



M.R. Opdam 2023 - 87 Bedrijveninvesteringszone (BIZ)
Stationscentrum

Ph Opdam zegt toe de uitslag van de stemming van de ondernemers over de
invoering van de BIZ te delen met de raad.
Ph Opdam zegt toe in de artikelen welke te vervangen door die.

Update mei 2024
Op 2 mei is medegedeeld dat de ondernemers voor een nieuwe BIZ hebben gestemd.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Commissies t/m 31-12-2023 04-12-2023 05.
Verordening Bedrijveninvesteringszone (BIZ)
Stationscentrum Heiloo 2024-2028

M.R. Opdam 2023 - 73 Investeringskrediet A9 Ph zal de strekking van de motie (PvdA) over het investeringskrediet A9 (nieuwe
raming en tijdlijn nodig ) ook neerleggen bij de Stuurgroep A9. Actuele gegevens over
de A9 zouden bij voorkeur voor de eerste FIRAP bekend moeten zijn.

Update november 2023
Komt bij voorkeur bij de eerste Firap in 2024.

Raadsvergadering 06-11-2023 04. Behandeling
Programmabegroting 2024

M.R. Opdam 2023 - 63 Openstelling Middenweg - Ph gaat na hoe de gemeentegrenzen bij de opbreking nu precies lopen. Welk deel
hoort bij Alkmaar of Heiloo en bij welke gemeente hoort het bestemmingsplan.
- Ph zal aandringen op handhaving.

Update maart 2024
Om de verkeerssituatie ter plaatse van de Middenweg te verduidelijken, wordt een aantal borden geplaatst om duidelijk
te maken dat het geen officiële weg betreft.

Update december 2023
In de raadsvergadering op 27 november heeft ph Opdam gezegd dat inderdaad gebleken is dat de borden niet goed
staan. De gemeentegrens houdt niet op bij het nog niet aangelegde deel van de Middenweg. De genomen maatregelen
om de doorgang te blokkeren zijn diverse keren door onbekenden tenietgedaan. Er is met de gemeente Alkmaar contact
over deze kwestie.

Raadsvergadering 25-09-2023 14. Moties vreemd
aan de agenda

M.R. Opdam 2023-53 Fietsparkeren Ph zegt toe na de zomer 2023 met een grof plan fietsparkeren met acties voor het
Stationsplein te komen. (Dit onderwerp hoort naast portefeuillehouder Ten
Bruggencate ook bij portefeuillehouder Opdam).

Update februari 2024
Eind 2023 heeft de raad aanvullend budget beschikbaar gesteld om de beoogde 400 fietsenstallingen te kunnen
realiseren. Op dit moment wordt een overeenkomst opgesteld tussen gemeente en ProRail om gezamenlijk een extern
bureau in te schakelen die ons begeleid bij het uitwerken van een voorlopig en definitief ontwerp. De verwachting is dat
deze overeenkomst begin maart kan worden ondertekend. Om te komen tot een definitief ontwerp moeten nog
verschillende onderzoeken worden uitgevoerd en stappen worden doorlopen (waaronder ook participatie met de
omgeving). De verwachting is dat het definitieve ontwerp in het najaar gepresenteerd en vastgesteld kan worden.
Daarop volgt een realisatieovereenkomst tussen ProRail en de gemeente om het ontwerp daadwerkelijk te kunnen
realiseren. De verwachting is dat het uiteindelijke plan medio 2025 kan worden uitgevoerd.
De voorkeursvariant die tot op heden op schetsontwerpniveau is uitgewerkt gaat uit van dubbellaagse fietsenstallingen
op de locaties aan zowel de oost- als westzijde van het spoor, dicht bij de toegang tot het perron. De insteek is om dit
principe in het vervolgproces verder uit te werken in een voorlopig en definitief ontwerp.

Raadsvergadering 17-07-2023 06. Kadernota Heiloo
2024

M.R. Opdam 2023-46 Parkeerbeleid Ph Opdam zegt toe dat het parkeren op groenstroken wordt opgepakt en besproken
bij het nieuwe parkeerbeleid of mogelijk ander nieuw beleid.

Update september 2023
Is aandacht voor bij het ontwikkelen van nieuw beleid.

Raadsvergadering 10-07-2023 16. Moties vreemd
aan de agenda

M.R. Opdam 2023-33 Fiets-/voetgangerstunnel in relatie tot
Fietsbeleidsplan/mobiliteitsvisie

Ph zegt toe in het najaar met een antwoord te komen op de in de bespreeknotitie
gestelde vragen in de vorm van een notitie en daarna hier verder over te spreken.

Update september 2023: Loopt
Update 29 januari 2024: Ph zegt toe dat de notitie zsm komt.

Commissies t/m 31-12-2023 22-05-2023 02.
Bespreeknotitie Heiloo-2000, D66, VVD inzake fiets-
/voetgangerstunnel in Heiloo

M.R. Opdam 2023-26 Mobiliteitsvisie Ph zegt toe de vraag aan Ph Opdam door te geven over het volgende: de raad
periodiek op de hoogte houden van de mobiliteitsvisie en niet alleen aan het eind van
het traject.

Update februari 2024
Regionale agenda mobiliteit (RAM):
de provincie Noord-Holland heeft besloten om een regionale uitvoeringsagenda mobiliteit op te stellen die een onderdeel
wordt van de eerder vastgestelde Regionale agenda mobiliteit (RAM). Wij hebben input geleverd voor deze agenda,
waarbij o.a. de volgende punten hebben ingebracht: opstellen Fietsbeleidsplan (besluitvorming 2024), realisatie
doorfietsroute (o.a. verbeteren situatie Westerweg/Zeeweg en planvorming Westerweg door Blockhovepark), stimuleren
gebruik deelauto’s en daar waar mogelijk verlagen van maximale snelheid van 50 naar 30 km/uur ter verbetering van de
leefbaarheid en verkeersveiligheid.
Investeringsagenda Mobiliteit regio Alkmaar:
De gemeente Heiloo is zowel ambtelijk (projectgroep, directeurenoverleg) als bestuurlijk (bestuurlijk overleg) aangehaakt
bij het opstellen van de investeringsagenda. Inzet is om met provincie en Rijk afspraken te maken over de
investeringsagenda. Op dit moment wordt hieraan gewerkt. Op dit moment wordt gesproken over het maatregelenpakket
en over financieringsmogelijkheden (bijvoorbeeld een regionale mobiliteitsfonds). Volgens planning wordt in Q4 duidelijk
welke afspraken er gemaakt moeten worden.

Raadsvergadering 17-04-2023 05. Vaststellen
toezeggingenlijst d.d. 17 april 2023

M.R. Opdam 2022-17 Vragen van GBH aan het college De voorzitter zegt toe dat het college de volgende vragen van GBH schriftelijk zal
beantwoorden:
Er zou een risicoanalyse moeten komen inzake vernietiging plannen Zandzoom. GBH
wil een overzicht van de financiële en juridische consequenties.

Update maart 2024
Binnenkort komt een voorstel over het bestemmingsplan Zandzoom waarin dit is meegenomen.

Raadsvergadering 30-05-2022 15. Vragen vanuit de
raad en mededelingen

M.R. Opdam 2021-05 Verkeersoverlast Zevenhuizerlaan Ph zegt toe te kijken naar een tijdelijke oplossing voor de oversteek Zuiderloo-
Breedelaan.

Update februari 2024
Het advies is goedgekeurd door het college en de bewoners hebben gereageerd met een WOO verzoek. Binnen de
wettelijke termijn zal hierop gereageerd worden. Momenteel wordt er een nieuwe directieraming opgesteld. In februari
zal er een collegeadvies ingediend worden waarbij geadviseerd wordt het definitief ontwerp goed te keuren. Geplande
realisatie is Q4 2024 met een mogelijke doorloop naar Q1 2025.

Z - Cie Openbare Ruimte tm 03-2021 21-10-2020 07.
Bespreeknotitie D66 over verkeersoverlast
Zevenhuizerlaan

M. ten
Bruggencate

2024-29 Focusagenda 2024-2028 Regio
Alkmaar

Ph zegt toe bestuurlijk te bepleiten dat er meer concreetheid in de agenda en aanpak
moet komen. Daarnaast zal zij in het college bespreken dat er meer terugkoppeling
moet plaatsvinden naar de raad over zaken die door de wethouders zijn besproken in
de regio Alkmaar.

Update juni 2024
Er is op 5 juni een raadsinformatiebrief gestuurd.

Commissie zaal 1 13-05-2024 03. Focusagenda 2024-
2028 Regio Alkmaar

M. ten
Bruggencate

2024-07 Motie blijk van waardering Ph zegt toe dat bij de uitreiking van een waarderingsspeld en – lintje in de praktijk
geldt dat ook incidentele bijzondere prestaties kunnen worden beloond.
Update vanuit de raad februari 2024
De toezegging is dat het college van B&W in de praktijk zo handelt en communiceert
dat incidentele bijzondere prestaties ook kunnen worden beloond. Ph zegt toe dat bij
de uitreiking van een waarderingsspeld en – lintje in de praktijk geldt dat ook
incidentele bijzondere prestaties kunnen worden beloond, maar dat de tekst wel
duidelijk moet zijn en dat er even naar de tekst gekeken wordt of die aangepast moet
worden (met een punt, komma of hoofdletter).

Update mei 2024
De beleidsregels voor onderscheidingen laten volgens het college toe dat ook incidentele bijzondere prestaties beloond
kunnen worden. Hiervoor hoeven de beleidsregels niet aangepast te worden. Wel zal het college de passage dat een
jeugdlintje op voordracht van de jongerenraad eruit halen omdat Heiloo momenteel geen jongerenraad meer kent. Alle
voordrachten voor een waarderingsspeld en/of jeugdlintje lopen via het college.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Raadsvergadering 29-01-2024 17. Moties vreemd
aan de agenda



M. ten
Bruggencate

2024-02 Integraal Veiligheidsbeleid Heiloo
2024-2027

1. De ph zegt toe na te gaan of de landelijke cijfers uit 2023 al beschikbaar kunnen
worden gesteld.
2. De ph zegt toe dat verkeersveiligheid wordt opgenomen in het uitvoeringsplan van
het Veiligheidsbeleid.
3. Er komt op korte termijn een voorstel naar de raad over cameratoezicht op het
station.

Update mei 2024
1.Kernrapport veiligheidsmonitor is in april richting raad gestuurd.
2.Verkeersveiligheid is opgenomen in het Integraal Veiligheidsbeleid.
3.Op 13 mei komt het voorstel in de commissie en op 27 mei in de raad.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Commissies parallel 15-01-2024 03. Integraal
Veiligheidsbeleidsplan Heiloo 2024-2027

M. ten
Bruggencate

2023 - 88 Uittreden Heiloo uit GR RAUM De PH zal 6 december 2023 in het AB bepleiten dat de berekening van de kosten van
uittreding RAUM beschikbaar komt voor de raadsbehandeling. In dat geval zal er 18
december een raadsdebat plaatsvinden.

Update februari 2024
De ph heeft op 6 december bepleit in de AB vergadering RAUM dat de kosten van uittreden door RAUM bekend wordt
gemaakt. RAUM heeft dit moment als officieel verzoek aangenomen en maakt binnen 6 maanden de kostenindicatie
bekend. Raadsbehandeling gaat plaatsvinden als de kostenindicatie verstrekt is door RAUM.

Commissies t/m 31-12-2023 04-12-2023 03.b.
Uittreden Heiloo uit GR RAUM

M. ten
Bruggencate

2023 - 84 BUCH Ph komt schriftelijk terug op de vraag van VVD over de nieuwe CAO.
Ph zegt toe voortaan een datum te vermelden op de rapportages.

Update mei 2024
De financiele gevolgen van de nieuwe cao zijn meegenomen in de reguliere P&C-cyclus.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Commissies t/m 31-12-2023 04-12-2023 02. Tweede
voortgangsrapportage 2023 en derde
begrotingswijziging 2023 BUCH

M. ten
Bruggencate

2023 - 80 Actualisatie APV 1. Ph zegt toe informatie van de VNG aan de raad te verstrekken over malafide
ondernemingen (art 2:32).  2. Ph zegt toe dat er een beleidsnota over
gebiedsontzeggingen komt (art 2.78).
3. In het vervolg wordt er bij wijzigingen een was/wordt lijst toegevoegd en wordt er
duideijker gemarkeerd wat de wijzigingen zijn.

Update mei 2024
1. De ph heeft informatie van de VNG over malafide ondernemingen (art 2:32) op 22 mei aan de raad doen toekomen.
Weliswaar is art 2:32 iets anders geformuleerd, maar dat komt omdat de actualisering van de APV Heiloo eerder heeft
plaatsgevonden dan de update van de Model-APV eind 2023.
2. Een nieuwe beleidsmedewerker gaat dit oppakken.
3. Volgende keer komt er een duidelijke was/wordt lijst.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Commissies t/m 31-12-2023 13-11-2023 03.
Actualisatie APV en wijziging APV ivm
inwerkingtreding Omgevingswet

M. ten
Bruggencate

2023 - 70 Cameratoezicht bij het station Ph gaat in gesprek met haar collega’s van Castricum over het gebruik van de camera
voor het cameratoezicht bij het station. De camera zou rouleren volgens de afspraak
met Castricum, maar dit gebeurt niet meer.

Update mei 2024
Op 13 mei komt het voorstel in de commissie en op 27 mei in de raad.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Raadsvergadering 06-11-2023 04. Behandeling
Programmabegroting 2024

M. ten
Bruggencate

2023 - 61 Afronding verkeersbeleid Vz gaat na of motie 2022-17 (afronding verkeersbeleid) daadwerkelijk op 12
september jl is behandeld in het college. Vz komt hier op terug.

Update oktober 2023
Dat is niet op 12 september in het college behandeld. Tijdens aankomende raadsvergadering op 30 oktober komt een
overzicht met acties die ondernomen zijn voor de Stationsweg. Zie ook toezegging 2023-60.
Voorstel: toezegging van de lijst halen. 30-10-2023 Op verzoek van de raad blijft toezegging staan.

Raadsvergadering 25-09-2023 04. Vaststellen
overzicht aangenomen moties d.d. 25 september
2023

M. ten
Bruggencate

2023-54 Evaluatie participatiebeleid Ph zegt toe dat de evaluatie participatiebeleid na de zomer 2023 komt. Update mei 2024
Er komt een nieuw plan om dienstverlening, participatie en communicatie te integreren. De evaluatie zal hierin worden
meegenomen.

Raadsvergadering 17-07-2023 06. Kadernota Heiloo
2024

A. Tromp 2024-37 Nota Dierenwelzijn 1. Meer voorlichting geven op de website over dierenwelzijn en preventieve
maatregelen zoals bijvoorbeeld over chippen van katten, wijzen op broedseizoen
vogels etc.
2. Jaarlijks via een RIB informeren over de monitoring door
dierenambulance/dierenbescherming en politie.
3. Uitzoeken hoe het zit met de vergoeding van de dierenarts bij opvang van dieren
als er geen duidelijke eigenaar is.
4. Protocol bijtincidenten wordt de raad toegestuurd (door Pieter Korstanje beloofd)
5. In een te actualiseren APV bijtincidenten opnemen.
6. Flora- en Faunawet checken in hoeverre deze nog geldig is.

Commissies 17-07-2024 02 Nota Dierenwelzijn

A. Tromp 2024-10 Zienswijze Kadernota 2025 GGD HN Ph Tromp zegt toe:
- via het DB van GGD te vragen de niet-wettelijke taken binnen de DVO in kaart te
brengen.

Update maart 2024
De GGD is bezig met een overzicht voor alle 16 gemeenten.

Commissies parallel 12-02-2024 04. Zienswijze
Kadernota 2025 GGD HN

A. Tromp 2024-09 Subsidiebeleid Ph zegt toe opnieuw te kijken naar het instrument subsidies
 hoe ziet hij het proces voor ogen met name met het oog op de financiën. De raad
wordt betrokken bij het proces om te komen tot een nieuwe verordening en goed te
kijken naar de accommodaties. Ph gaat in het college overleggen wat er inzichtelijk
gemaakt kan worden via een RIA.

Update mei 2024
Per 15 april is een projectleider maatschappelijk vastgoed aangesteld om aan de hand van het integraal beleidskader,
de gebiedsplannen en de Rijksopgaven (GALA, IZA, sportakkoorden) een inventarisatie en analyse op te stellen wat
nodig is aan accommodaties voor het huisvesten van alle activiteiten op het gebied van sociale basis. De projectleider
start met het opstellen van een projectplan en bestuursopdracht.

Commissies parallel 05-02-2024 03. Bespreeknotitie
D66 Herijken beleidsregels subsidieverlening

A. Tromp 2024-01 Cultuurprofiel Ph zegt toe voor de raadsvergadering van 29 januari a.s. (na B&W van 23 januari)
met een memo te komen over de stand van zaken mbt De Beun en Het Baafje waarin
inzichtelijk wordt gemaakt welke juridische, financiele en praktische afwegingen
worden gemaakt en wat de volgende stap wordt.
Na het raadsbesluit over het aanstellen van de kwartiermaker gaat het college de
opdracht aan de kwartiermaker bespreken. Hierin wordt o.a. meegenomen dat de
kwartiermaker: 1. een business case over De Beun gaat schrijven, 2. een
implementatieplan gaat maken en de raad hierover te informeren.
Ph zegt toe een memo aan de raad te sturen waarin het proces van de
totstandkoming van de modellen (en de combinatie Cultuurkoepel en Witte Kerk en
Muziek- en Dansschool met De Beun) toegelicht wordt.

Update mei 2024
Uw raad heeft op 18 maart 2024 op basis van de kostenbatenanalyse opdracht gegeven aan ons college om voor De
Beun een aantal toekomstscenario’s uit te werken en zo spoedig mogelijk in gesprek te gaan met potentiële gegadigden
voor de exploitatie uitgaande van een kostprijsdekkende huur. Dit onderzoek is gaande. Pas na dit onderzoek en uw
besluit hierover zal het Cultuurprofiel weer kunnen worden besproken.

Commissies parallel 15-01-2024 02. Cultuurprofiel



A. Tromp 2023 - 59 Dorpspas Ph zegt toe met een procesvoorstel over de invoering van de Dorpspas te komen.
De gestelde vragen worden schriftelijk beantwoord.

Update oktober 2023
In Q1 2024 wordt de raad over de resultaten en de voortgang van de armoedemonitor geïnformeerd.
De volgende stap is de scenario’s uitwerken Wat zijn de financiële consequenties van een pas binnen het
uitvoeringsbudget van Zaffier? Wordt het een kooppas of een minimapas? Wordt het een regionale pas? Hoe kunnen
we deze pas het beste inrichten. In Q3 2024 wordt de raad hierover geïnformeerd.
Als er een scenario gekozen is, en het besluit is genomen om eventueel over te gaan op een pas dan zou de
implementatie hiervan in Q1 2025 zijn.
De gestelde vragen zijn schriftelijk beantwoord en met deze toezeggingenlijst meegezonden.
Voorstel: toezegging van de lijst halen. 30-10-2023 Raadslid Nierop heeft verzocht deze toezegging te laten staan totdat
de realisatie van de Dorpspas in zicht is.

Commissies t/m 31-12-2023 18-09-2023 03.
Bespreeknotitie van PvdA over Dorpspas

A. Tromp 2023 - 43 Vrijwilligersbeleid Ph gaat n.a.v. de bespreeknotitie van het CDA in gesprek met de verenigingen,
BUCH collega’s en het VIP  over de mogelijkheid  zaken integraal aan te pakken (
sport, sociaal domein, energievraagstukken en financiën).
Komt er t.z.t. op terug bij de raad, maar hecht dan aan duidelijke steun van de raad
voordat hij er verder mee aan de slag gaat.

Update november 2023
Vanuit het Sportakkoord II en de Brede SPUK gaan gemeenten aan de slag in de periode 2023-2026. In 2024 wordt de
uitwerking van het Sportakkoord II opgepakt in Heiloo, in samenspraak met de verenigingen. Waar het gaat om de inzet
van vrijwilligers speelt het VIP Heiloo een belangrijke rol, daarom worden zij hier bij betrokken.

Commissies t/m 31-12-2023 19-06-2023 05.
Bespreeknotitie van CDA inzake vrijwilligersbeleid

A. Tromp 2023-23 Biodiversiteit Noorder- en Zuiderneg Ph zegt toe dat er scenario's naar de raad komen. Update april 2023
De scenario’s worden verder uitgewerkt binnen het Groenbeleidsplan.

Raadsvergadering 27-03-2023 07. Vaststellen lijst
ingekomen stukken van 10 februari tot 17 maart 2023

A. Tromp 2023-09 Tweede sporthal en The Spot - Voor de raadsvergadering komt er een advies van het college tav het al dan niet
gebruik maken van de afwijkingsbevoegdheid  t.a.v. het aantal te realiseren P-
Plaatsen. De verenigingen moeten hier ook bij betrokken worden.
- PH informeert de raad zodra er meer bekend is over de eventuele extra BTW kosten
(als SPUK regeling na 2023 niet verlengd of vervangen wordt)
- PH gaat in overleg met de exploitant over een efficient gebruik en benutting van de
hal tijdens de rustige uren en informeert de raad.
- Ph agendeert de ASM voorzieningen bij het uitvoeringsprogramma sport, oftewel het
Sportakkoord 2.0. Hoe deze voorzieningen tot stand komen, is dan onderdeel van de
uitvoering van het Sportakkoord.

Update juni 2024
- Ten aanzien van het laatste punt: De skatebaan is gerealiseerd op het sportterrein van het Vennewater en daarmee
openbaar terrein geworden. In september wordt er een bijeenkomst georganiseerd door het kernteam van het
sportakkoord 2.0 waar ASM geagendeerd zal worden. Gelet het gebruik openbare ruimte en de financiële impact
behoeven de ASM voorzieningen een bredere afweging. Deze afweging kan niet alleen vanuit het Sportakkoord worden
gemaakt.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging van de lijst te halen gelet op de updates van februari en juni dit jaar.

Update februari 2024
- Uit parkeeronderzoek is gebleken dat er geen extra parkeerplaatsen aangelegd hoeven te worden. Voorgesteld wordt
om dit punt af te voeren.
- Het was lange tijd onduidelijk of en hoe de SPUK-regeling zou voortgaan. De Minister van VWS heeft recent de
Tweede Kamer geïnformeerd over de conceptregeling SPUK-sport voor de jaren 2024 en 2025. Deze conceptregeling
geldt voor de jaren 2024 en 2025 en zal vervallen met ingang van 1 september 2026. Er zijn geen grote wijzigingen t.o.v.
de eerdere regeling. Hierdoor is het aannemelijk dat de btw voor het sporthaldeel (grotendeels) via deze regeling kan
worden gecompenseerd.
- PH heeft de boodschap overgebracht naar de exploitant die dit gaat oppakken als de nieuwe hal in gebruik genomen
wordt.
- Gelet op de financiële impact behoeft dit een bredere afweging. Deze afweging kan niet alleen vanuit het Sportakkoord
worden gemaakt. Dit past beter bij de behandeling van de kadernota.

Commissies t/m 31-12-2023 06-02-2023 02.
Aanvullend krediet voor de tweede sporthal en The
Spot

A. Tromp 2021-11 ONS groenprojecten 1. Komt terug met een procesvoorstel hoe de betrokkenheid met de raad kan worden
vormgegeven (via RIA, werkgroep, of via de commissie).
Sommige fracties vinden een RIA of een commissiebespreking voldoende. D66
opteert eerder voor een werkgroep.
2. Zegt toe dat een go - no go moment in een vroegtijdig stadium wordt besproken
met de raad.                                                                              07-06-2021: Raad wordt
geïnformeerd zodra er een lijst van projecten is en daarbij kunnen plannen worden
doorgesproken met de raad. Is bereid de keuzes met de raad te bespreken, maar niet
de prioritering. Die keuzes zijn al gemaakt.

In het vierde kwartaal van 2023wordt  de raad geinformeerd over de stand van zaken met betrekking tot de ONS
groenprojecten. 23-01-2023: Wordt gevraagd om procesvoorstel, wanneer wordt de raad betrokken ipv alleen
statusrapportages en hoe wordt betrokkenheid vormgegeven?  Ph zegt toe dat deze info schriftelijk naar de raad komt.
Update maart 2023: In april 2023 wordt de raad via een RIB geinformeerd over de stand van zaken van de
groenprojecten ONS.

Update september 2023
Op 18 juli is een RIB verstuurd over de stand van zaken ONS groenprojecten.

Commissies t/m 31-12-2023 21-06-2021 02.03. 20:20
- Vervolg Financiering voorbereiding en uitvoering
Groenprojecten ONS voor 2021

A. Tromp 2021-01 Ecologische verbindingszones
Aansluiting A9

Ph zegt toe 1. aandacht te besteden aan de uitwerking van de ecologische
verbindingszones.

17-04-2023: Ph Tromp zegt toe dat er een startnotitie voor het groenbeleidsplan naar de raad komt waarin ecologische
verbindingszones zijn opgenomen.

Z - Cie Openbare Ruimte tm 03-2021 19-09-2018 04.
Beeldkwaliteitsplan aansluiting A9

A. Tromp 2021-00 Nota dierenwelzijn Ph zegt toe dat eind van het jaar een toekomstvisie gepresenteerd wordt aan de
commissie.
Ph zegt toe dat de Nota Dierenwelzijn voor het zomerreces wordt herzien. Het
vergoedingsvraagstuk zal hierin meegenomen worden.

Update mei 2024
De nota dierenwelzijn staat geagendeerd voor de commissie van 17 juni en de raad van 15 juli.
Voorgesteld wordt door B&W om deze toezegging uit de lijst te halen.

Raadsvergadering 10-12-2018 13. Motie vreemd aan
de agenda GBH kosten van dierenartsen


